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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	0307
	Course Number
	0307

	授課教師
	伊象菁
	instructor
	,

	中文課名
	現代文學賞析
	Course Name
	Introduction to Modern Literature

	開課單位
	文學欣賞類(日)
	Department
	

	修習別
	選擇必修
	Required/Elective
	Special Topics in Literature

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	1.學生能瞭解中國現代文學各時期發展之脈絡及其時代背景。2.學生能具體賞析現代文學主要文類：現代詩、散文及小說之特質及其精神內涵。3.學生能習作現代文學兩篇以上，並強化文學素養之涵育，思想之啟發，以薰陶其健全之人格。
	Objectives
	In the seventies the most important literary movement in Taiwan was the debate of local-color literature. After two or three years' vigorous discussion, to emphasize the native, to employ the local speech, people and landscape as the subject of literary c

	教材
	1.以3週作為周期,第一與二週為台灣文學與社會文化介紹,第三週為學生報告

2.期中報告以學生回家鄉,重新認識家鄉的報告為重點,

並且上台報告.

3.期中有兩次的影片欣賞,並且須寫心得
	Teaching Materials
	1.Three-week is a circle, the former two weeks are introducing Taiwanese literature and social culture,and the third one is seminar.

2.Mid-term report is focused on the introduction of the students' hometown by themselves.



	成績評量方式
	1.期中個別上台報告10%

2.分組個別報告20%

3.期中考30%

4.期中考30%

5.出席狀況與上課互動10%
	Grading
	1.individual mid-term report on platform 10%

2.group report 20%

3.mid-term exam 30%

	教師網頁
	

	教學內容
	以台灣文學為上課主題,從族群文學為開始,再進一步檢視台灣社會與文學之間的關係.
	Syllabus
	The topic of this course is Taiwanese literature,starting from racial literature,and then discusses the relationship between society and literature in Taiwan.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

